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Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Wtroclawek

Sz. P.

MarekWojtkowski

Prezydent Woclawka

Zwracarn sig z prodb4 o podigcie ddalafi nnievaiqcych do popralvy komfortu pieszych

i rowerzyst6w korzystaj4cych z rekreacji w Parku im. H. Sienkiewicza. Niedopuszczalna jest

sytuacj4 gdy po niewielkich opadach deszczu po nowo wybudowanych Sciez:kach nie da sig

przejechai rowerem, czy tez ptzejdi , such4 nog4".
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